
                                       Protokół Nr XXVIII/2017 

z sesji Rady Gminy z dnia 20.06.2017 r.   

 

W sesji uczestniczyło –15 radnych 

1. radny p. Roman Adamczyk                        9. radny p. Marian Syta  

2. radny p. Aftyka  Roman                           10. radny p.  Tadeusz Szlendak 

3. radny p. Zbigniew  Gradziński                 11. radna p.   Krystyna Szymanek 

4. radna p. Ewa Daszkiewicz                       12. radny p.  Andrzej Trojak 

5. radna p. Katarzyna Durczak                     13. radna p.  Ewa Włodarczyk 

6. radny p. Mirosław Łoboda                       14. radny p.  Marian Wicha  

7. radny p. Wiesław Nogalski                      15. radna p. Żeleźnik Renata 

8. radny p. Czesław Okoń   

 

Poza radnymi w sesji uczestniczyli :     

     1. Wójt Gminy                 - P. Janusz Jankowski 

     2.Sekretarz Gminy           - P. Artur Karpiński 

     3. Skarbnik Gminy           - P. Danuta Wiak  

     4. Radca  Prawny             - P. Marianna Dzioba 

     5. Radny Rady Powiatu Lubartowskiego – P. Antoni Bielski 

     6. Wiceprzewodniczący Rady Gminy – P. Andrzej Jackowski 

     7. Komendant Powiatowy Policji w Lubartowie - P Marek Wrona                                                                                                                                                                                             
     8. Dyrektor zarządu Dróg Powiatowych  - Pan. Jaworski 

     9. sołtysi 

Przewodniczący Rady P. Andrzej Trojak otworzył sesję Rady Gminy. Po powitaniu radnych                        

i zaproszonych gości oświadczył, że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 15 

radnych, co stanowi wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Następnie  

przedstawił projekt porządku obrad. Zapytał, czy Rada ma uwagi lub inne propozycje do porządku 

obrad. Do porządku obrad uwag nie zgłoszono. Przeprowadzono głosowanie za przyjęciem 

porządku obrad było - 14 głosów, głosów przeciwnych - 0, głosów wstrzymujących - 0.  

Podczas głosowania na sali nieobecna była: radna P. Renata Żeleźnik. 

   Jak wynika z głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie obrad  

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Informacja komendanta Powiatowego Policji w Lubartowie o przywróconym Posterunku Policji 

w Michowie  

4.Informacja Kierownika Zarządu Dróg Powiatowych o bieżących działaniach   i remontach dróg  

na terenie gminy Michów 

5.Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji 

6.Interpelacje i zapytania radnych  

7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy 

Michów za 2016 r.; 

        a) zapoznanie się z treścią sprawozdań finansowych, 

b) przedstawienie przez Komisję Rewizyjną opinii nt. sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy Michów za 2016 r., 

8. Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie o sprawozdaniu                       

z  wykonania budżetu Gminy Michów za 2016 r. 

9. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia komunalnego Gminy Michów. 



10. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzieleniu absolutorium. 

11.Przedstawienie  opinii RIO w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium. 

12. Dyskusja nad sprawdzaniem z wykonania budżetu gminy i nad sprawozdaniami finansowymi   

za 2016 r. 

13. Podjęcie uchwał : 

    1/ w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 r. wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Michów za 2016 r., 

    2/  w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Michów absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

Gminy Michów za 2016 r., 

    3/ w sprawie zmian w wieloletniej  prognozie finansowej, 

      4/  w sprawie zmian w budżecie gminy w 2017 r., 

      5/ w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych 

          na terenie gminy Michów 

      6/ zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Michów 

       7/ w sprawie  trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie  

      8/ w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami 

Gminy Michów  

      9/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą. 

   10/ w sprawie ustalenia diet dla sołtysów  

   11/ w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubelskiego w sprawie 

Obszaru Chronionego Krajobrazu „Pradolina Wieprza” 

 14. Sprawozdanie  z realizacji programu współpracy Gminy Michów z organizacjami 

pozarządowymi. 

15. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej  

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  radnych  

17. Wolne wnioski 

18. Zamknięcie obrad      

 

Ad. pkt. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Trojak postawił wniosek, aby protokół z poprzedniej 

sesji przyjąć bez odczytywania. W głosowaniu Rada jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej 

sesji. 

 

Ad. pkt.4. Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Lubartowie o przywróconym 

Posterunku Policji 

Pan Marek Wrona poinformował, że został rozstrzygnięty przetarg na remont i adaptację 

pomieszczeń Posterunku Policji w Michowie. Została wybrana Firma, która wykona prace 

remontowe. Pomieszczenia te będą dostosowane do aktualnych wymagań. Termin zakończenia prac 

remontowych to miesiąc listopad. Z uwagi na to, że koszt remontu będzie wyższy niż wcześniej 

zakładano wielkość dotychczas otrzymanych środków jest nie wystarczająca. Komendant 

Wojewódzki Policji w Lublinie zwrócił się z wnioskiem o dodatkowe wsparcie do Rady Gminy w 

Michowie. Podobny wniosek został wysłany do Rady Powiatu w Lubartowie.  

Pan Komendant zaapelował do Rady o pozytywnie zaakceptowanie wniosku. Jeśli otrzymamy 

wsparcie Posterunek zostanie wyposażony w nowoczesny sprzęt.  



Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Komisja Budżetowa zaopiniowała pozytywnie 

wniosek o wsparcie finansowe dla Posterunku Policji w Michowie w kwocie 35 000 zł . 

Radny Pan Roman Adamczyk zapytał jaka będzie obsada kadrowa Posterunku Policji                          

w Michowie, czy to będzie dzielenie obsady kadrowej z Kamionki? Czy reorganizacja poprawi 

funkcjonowanie Policji . 

Pan Komendant odpowiedział że na Posterunku Policji w Michowie utworzonych zostanie                

7 etatów. Sześć etatów zostanie przeniesionych z Kamionki. Dodatkowo zostanie zatrudniony 

kierownik Posterunku. Aby ciągłość służby była zapewniona służba nocna będzie łączona z  

Kamionką.  Posterunek w Kamionce będzie obsługiwał Gminę Kamionkę i Gminę Michów. 

Posterunek w Michowie będzie obsługiwał Gminę Michów. 

Pan Antoni Bielski powiedział, że należy się cieszyć, że zostanie utworzony Posterunek Policji  

w Michowie. 

Radny p. Andrzej Trojak zwrócił się z prośbą o częstsze kontrole Policji na drodze w Michowe przy 

ul. Składowskiej w kierunku Miastkówka.  

 

Ad. pkt. 4. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych o bieżących działaniach   

 i remontach dróg na terenie gminy Michów. 
Pan Grzegorz Jaworski poinformował, że Zarząd Dróg Powiatowych działa w imieniu Zarządu 

Powiatu Lubartowskiego w 13 gminach, gdzie jest 566 km dróg. Na terenie Gminy Michów jest  64 

km dróg w tym 48 km dróg twardych, 15 km dróg gruntowych. Na bieżąco prowadzone są remonty 

dróg. Wyremontowano odcinek drogi Krupy - Rudno. Będzie przeprowadzony remont drogi 

Ciotcza – Rudno. W miejscowości Rudzienko zostaną wykarczowane karpy, aby utrzymać 

pobocze, by piesi mogli zejść z jezdni. W przyszłości planuje się utwardzić pobocze. Wycięto  

zakrzaczenia przy wszystkich drogach powiatowych. Wyremontowano drogę  gruntową od Rawy  

w kierunku Antonina, drogę Giżyce - Karolina . 

 Na dzień dzisiejszy prowadzone są dwie inwestycje  tj. przebudowa dróg na odcinkach Giżyce -  

Karolina i Rudno – Rawa. 

Pan Andrzej Jackowski zgłosił potrzebę wysypania kruszywem  drogi gruntowej Rudzienko – 

Elżbietów- Wypnicha- Gołąb. Pan Dyrektor odpowiedział, jeśli Rada Powiatu przekaże środki, 

wówczas wszystkie drogi będą remontowane. 

Wykonywania jest organizacja ruchu przejścia dla pieszych Michowie.   

 Do 15 lipca br. będą wprowadzone w teren rozkłady jazdy. 

Radny p. Mirosław Łoboda zwrócił się z prośbą o  wysypanie kruszywem pobocza przy przystanku  

na  Rudzienku III, o wykonanie chodnika od Michowa w kierunku Rudzienka i utwardzenia 

odcinka drogi od Natalina w kierunku Kol. Rudzienko. 

Pan dyrektor odpowiedział, że pobocze przy przystanku na Rudzienku  zostanie wysypane  

kruszywem. Sprawa chodnika ciągnie się dość długo, jeśli będą pieniądze to inwestycja będzie 

realizowana.   

Radny Pan Zbigniew Gradziński zwrócił się z prośbą aby zamienić lustro okrągłe na pół okrągłe  

przy wyjeździe z ul. Zasadniej. Pan Dyrektor poinformował, że uwagi te przekaże zarządowi Dróg 

Wojewódzkich.  

Należy się zastanowić jak wykonać organizację ruchu przy parkingu przed budynkiem Urzędu 

Gminy, by było bezpieczne dla pieszych i wygodne dla kierujących.   

Radny p. Czesław Okoń zwrócił się z prośbą o wyremontowanie dziur  na drodze asfaltowej Rudno 

– Młyniska - Gawłówka. 

Radna Pani Ewa Włodarczyk podziękowała za udrożnienie rowu przy drodze powiatowej               

w Gołębiu. Zwróciła się z prośbą o ujęcie w inwestycjach na następne lata modernizacji  drogi 

Rudno -Gołąb –Wypnicha - Ciotcza 

Wójt zwrócił się z prośbą o pomoc przy lokalizacji wiat przystankowych.  

 



 

Ad. pkt. 5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji.  
Wójt Gminy poinformował o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji  

Zakończono budowę świetlicy w Gołębiu. Dokonano odbioru inwestycji. Uroczyste otwarcie                  

w dniu 9 lipca br. 

Zakończono  koszenie poboczy przy drogach gminnych.  

Ogłoszono przetarg na budowę dróg gminnych w Katarzynie I ,Kol Rudzienko i Rudzienko I                 

Na drogę Elżbietów - Rudno wydano decyzję o warunkach zabudowy. Jest  opracowana decyzja 

środowiskowa. Trwa opracowywanie dokumentacji. Wkrótce zostanie dostarczona dokumentacja 

projektowa- kosztorysowa na ul. Podwalną. Inwestycja ta jest bardzo kosztowna. Ze względu na to, 

że jest możliwość otrzymania środków na dofinansowanie tej inwestycji zostanie złożony wniosek 

o dofinansowanie. Przed sesją został dostarczony kosztorys przebudowy drogi gminnej w 

miejscowości Trzciniec w kwocie 300 tyś zł. W związku z tym, że inwestycja na ul. Podwalnej  

zostanie przesunięta w czasie Wójt Gminy zgłosił wniosek, aby środki z przebudowy ul. Podwalnej  

przenieść na przebudowę drogi w Trzcińcu. Jeśli Rada zaakceptuje ten wniosek zostanie ogłoszony 

przetarg na inwestycje w Trzcińcu.    

 Została wydana decyzja środowiskowa na przebudowę drogi powiatowej Giżyce – Karolina. 

Zostanie ogłoszony przetarg. Realizacja inwestycji nastąpi na przełomie miesiąca sierpnia – 

września. 

Złożono wniosek na modernizację stacji wodociągowej Rudnie i w Wypnisze  

 Złożono wniosek o dofinansowanie projektu pn „Urząd przyjazny mieszkańcom” w partnerstwie                              

z siedmioma gminami. 

 Została zinwentaryzowana zieleń. 

W  Michowie odbyła się Wojewódzka Konferencja Towarzystw Regionalnych. Członkinie Zespołu 

Jarzębinki otrzymały odznaki Ministerstwa Kultury 

Odbył się konkurs na dyrektora Zespołu Szkół w Rudnie. Dyrektorem została wybrana Pani 

Elżbieta Chomicka. 

Wójt zgłosił propozycję organizacji Dożynek Gminnych. Należy powołać komitet organizacyjny  

W miesiącu wrześniu Panie ze Stowarzyszenia w Cholewiance będą składały ponownie wniosek o 

dofinansowanie modernizacji budynku po byłej Szkole Podstawowej w Wypnisze. Aby wniosek 

mógł być zakwalifikowany Rada Gminy winna przyjąć program rewitalizacji pod kontem tego 

ośrodka. Za opracowanie programu należy zapłacić.  

Jest wstępny podział działki na ul. Szkolnej i róg ul. Baranowskiej. Można sprzedać działkę                   

i ogłosić przetarg. Doszło do porozumienia z Wójtem Gminy Abramów w sprawie przejęcia stacji 

wodociągowej w Natalinie. Wycena stacji wynosi 220 tyś zł. Gmina Michów zapłaci 150 tyś zł              

w przyszłym roku w marcu. 

 

Ad. pkt. 6.Interpelacje i zapytania radnych  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Lubartowskiego Pan Andrzej Jackowski zwrócił się z prośbą             

o modernizację drogi gminnej w Aleksandrówce. 

Radny P. Mirosław Łoboda powiedział, że Wójt Gminy podjął dobrą decyzję podpisując 

porozumienie w sprawie przejęcia hydroforni w Natalinie i awaryjnego zasilania wody z gminą 

Abramów. 

Radny p. Roman Adamczyk zwrócił uwagę na złą jakość wody ze stacji wodociągowej w Rudnie , 

uważa, że całą gminę należy podłączyć do hydroforni w Anielówce.  

Radny p. Roman Aftyka zapytał, czy będą środki na przebudowę ulicy Piaskowej. 

Radny p Roman Adamczyk zwrócił się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania ;  

1.Jakie są wpływy z dzierżawy remizy w Rudnie?, co z wnioskiem rady sołeckiej w Rudnie ? 

Jakie były wydatki na inwestycje w poszczególnych sołectwach w ciągu 10 lat? 

Sekretarz Gminy poinformował, ze sporządzenie takiej inwestycji wymaga dużego nakładu pracy. 



Radna Pani Ewa Włodarczyk zaprosiła radnych i sołtysów na otwarcie świetlicy we Gołębiu w dniu 

9 lipca 20017 o godz.14,00. 

Radny p. Andrzej Trojak zapytał ilu bezrobotnych zostało zatrudnionych do prac interwencyjnych ? 

Sekretarz Gminy odpowiedział, że zatrudniono jedną osobę bezrobotną. 

 

 

Ad. pkt. 7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy Michów za 2016 r.; 

a) zapoznanie się z treścią sprawozdań finansowych, 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Trojak przypomniał, że sprawozdanie z wykonania 

budżetu gminy Michów za 2016 r. i sprawozdanie finansowe wszyscy radni otrzymali w związku    

z tym nie ma potrzeby odczytywania treści sprawozdań. Radni zaakceptowali propozycję 

Przewodniczącego.  

b) przedstawienie przez Komisję Rewizyjną opinii nt. sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy Michów za 2016 r., 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Marian Syta przedstawiając opinię nt. sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy Michów za 2016 r. poinformował, że 

komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie                    

z wykonania budżetu gminy za 2016 rok. 

 

Ad. pkt. 8. Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie                         

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Michów  za 2016 r. 

Pani Danuta Wiak Skarbnik Gminy zapoznała z treścią  uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Lublinie w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy w 2016 roku wraz                   

z informacją o stanie mienia komunalnego. Skład Orzekający RIO pozytywnie zaopiniował 

sprawozdanie z wykonania budżetu gminy w 2016 r. wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego z uwagą dotyczącą dokonania wydatków na zadanie „nagłośnienie sali 

konferencyjnej” niezgodnie z przeznaczeniem określonym w uchwale budżetowej.  

 

Ad. pkt. 9. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia komunalnego Gminy Michów. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że wszyscy radni otrzymali informację o stanie mienia 

komunalnego i nie ma potrzeby odczytywania tej informacji.  

 

Ad. pkt. 10. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzieleniu absolutorium. 

Przewodniczący komisji Rewizyjnej Pan Marian Syta zapoznał z uchwałą Nr 1/2017 z dnia 10 maja 

2017 r. Komisji Rewizyjnej i zgłosił wniosek o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2016 rok . 

 

Ad. pkt. 11.Przedstawienie opinii RIO w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie  

absolutorium. 

Pani Danuta Wiak zapoznała z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej              

w Lublinie w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Michów o udzieleniu 

absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu w 2016 roku. Wniosek Komisji 

Rewizyjnej został pozytywnie zaopiniowany. 

 



Ad. pkt. 12. Dyskusja nad sprawdzaniem z wykonania budżetu gminy i nad sprawozdaniami 

finansowymi za 2016 r. 

 Radny p. Zbigniew Gradziński w imieniu Klubu radnych  PIS  i GPL poinformował, że dokonano 

szczegółowej analizy sprawozdania z wykonania budżet gminy za 2016 roku  oraz wprowadzanych 

przez Radę Gminy zmian do budżetu.Widząc racjonalizację wydatków i właściwe spojrzenie na 

opinię lokalnej społeczności, Klub radnych będzie głosować za udzieleniem absolutorium Wójtowi 

Gminy.   

 

Ad pkt. 13. Podjęcie uchwał : 

    1/ w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 r. wraz  ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Michów za 2016 r., 

Przewodniczący Rady Gminy zapoznał z projektem uchwały Nr XXVIII/150/2017 w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 r. wraz ze sprawozdaniem                  

z wykonania budżetu Gminy Michów za 2016 r. Zapytał, czy są uwagi do treści uchwały. Do treści 

uchwały uwag nie zgłoszono. Przeprowadzono głosowanie za przyjęciem uchwały było 15 głosów, 

głosów przeciwnych – 0, głosów wstrzymujących - 0 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę.  

    2/  w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Michów absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Michów za 2016 r., 

Przewodniczący Rady Gminy zapoznał z projektem uchwały Nr XXVIII/ 151/2017 w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Michów absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Michów za 

2016 r. Zapytał, czy są uwagi do treści uchwały. Do treści uchwały uwag nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie za przyjęciem uchwały było 15 głosów, głosów przeciwnych – 0, 

głosów wstrzymujących – 0. Jak wynika z głosowania Rada jednogłośnie udzieliła absolutorium 

Wójtowi Gminy. 

 

    3/ w sprawie zmian w wieloletniej  prognozie finansowej, 

Skarbnik Gminy zapoznała ze zmianami w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Michów na 

lata 2017- 2025. Do przedstawionych zmian uwag nie wniesiono. Przewodniczący Rady Gminy 

zapoznał z projektem uchwały Nr XXVIII/152/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Michów na lata 2017 – 2025. Zapytał, czy są uwagi do treści uchwały. Do treści 

uchwały uwag nie zgłoszono. Przeprowadzono głosowaniem za przyjęciem uchwały było- 15 

głosów, głosów przeciwnych  - 0. głosów wstrzymujących – 0. Rada jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

      4/  w sprawie zmian w budżecie gminy w 2017 r., 

Skarbnik Gminy zapoznała z propozycją zmian w budżecie Gminy w 2017 r. Wójt Gminy zgłosił 

wniosek, aby środki z przebudowy ul. Podwalnej w kwocie 300000 zł przenieść na przebudowę 

drogi w Trzcińcu. Rada w głosowaniu jednogłośnie przychyliła się do wniosku Wójta Gminy. 

Skarbnik Gminy wprowadziła zmiany w załączniku do uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zapoznał z projektem zmian w budżecie gminy w 2017 r. 

Zapytał, czy są uwagi do treści uchwały. Do treści uchwały uwag nie zgłoszono. Przeprowadzono 

głosowanie za przyjęciem uchwały było- 15 głosów, głosów przeciwnych  - 0. głosów 

wstrzymujących – 0. Rada jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 



      5/ w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych na terenie gminy Michów 

 Sekretarz Gminy poinformował, że od września ulegnie zmianie plan dowożenia uczniów do szkół.  

Autobusy gminne będą dowoziły uczniów do Szkoły Podstawowej w Michowie i do Szkoły 

Podstawowej w Katarzynie. 

 Na dowozy uczniów do Szkoły Podstawowej w Rudnie zostanie ogłoszony przetarg. W związku           

z tym należy określić przystanki na których będą się zatrzymywać autobusy dowożące uczniów do 

szkół.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Trojak  zapoznał z projektem uchwały Nr 

XXVII/154/2017 w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych na terenie gminy Michów. Zapytał, czy są uwagi do treści uchwały. Do treści 

uchwały uwag nie zgłoszono. Przeprowadzono głosowaniem za przyjęciem uchwały było- 15 

głosów, głosów przeciwnych - 0. głosów wstrzymujących – 0. Rada jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

      6/ zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Michów 

Przewodniczący Rady Gminy zapoznał z projektem uchwały Nr XXVIII/155/2017 zmieniająca 

uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Michów oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. Zapytał, 

czy są uwagi do treści uchwały. Do treści uchwały uwag nie zgłoszono. Przeprowadzono 

głosowaniem za przyjęciem uchwały było- 15 głosów, głosów przeciwnych  - 0. głosów 

wstrzymujących – 0. Rada jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

       7/ w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  

Przewodniczący Rady Gminy zapoznał z projektem uchwały Nr XXVIII/156/2017 w sprawie trybu                     

i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie Michów oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania. Uchwała została pozytywnie zaopiniowana na posiedzeniu Komisji  Oświaty , 

Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej. Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do treści 

uchwały. Do treści uchwały uwag nie zgłoszono. Przeprowadzono głosowanie. za przyjęciem 

uchwały było – 15 głosów, głosów przeciwnych – 0, głosów wstrzymujących - 0. Rada 

jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

      8/ w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z 

mieszkańcami Gminy Michów. 

Przewodniczący Rady Gminy zapoznał z projektem uchwały Nr XXVIII/157/2017 w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Michów. Zapytał, czy są uwagi 

do treści uchwały.  

Radny Pan Roman Adamczyk miał uwagi do §8 projektu uchwały gdzie jest zapis ,ze konsultacje  

mają charakter opiniodawczy i ich wynik nie jest wiążący dla organów gminy. Zdaniem radnego  

wynik konsultacji powinien być wiążący. 

Pani mecenas Maria Dzioba wyjaśniła, że konsultacje społeczne mają charakter opiniodawczy.  



Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie za przyjęciem uchwały było 13 głosów, 

głosów przeciwnych – 0 , głosów wstrzymujących - 2. 

Rada podjęła uchwałę. 

 

      9/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym 

najemcą. 

Przewodniczący Rady Gminy zapoznał z projektem uchwały Nr XXVIII/158/2017 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy z dotychczasowym najemcą. Zapytał, czy są uwagi 

do treści uchwały. Do treści uchwały uwag nie zgłoszono. Przeprowadzono głosowanie : za 

przyjęciem uchwały było 15 głosów , głosów przeciwnych – 0, głosów wstrzymujących - 0. Rada 

jednogłośnie podjęła uchwałę.  

 

   10/ w sprawie ustalenia diet dla sołtysów  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Komisja Budżetu Finansów i Mienia Komunalnego 

zgłosiła propozycję, aby sołtysi otrzymywali dietę miesięczną w kwocie 120 zł miesięcznie. 

Zapoznał z projektem uchwały Nr XXVIII/159/2017 w sprawie ustanowienia zasad przyznawania 

diet sołtysom. Zapytał, czy są uwagi do treści uchwały. Do treści uchwały uwag nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie za przyjęciem uchwały było – 15 głosów, głosów przeciwnych – 0, 

głosów wstrzymujących – 0. Rada jednogłośnie podjęła uchwałę.  

 

11/ w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubelskiego w sprawie 

Obszaru Chronionego Krajobrazu „ Pradolina Wieprza ” 

Przewodniczacy Rady Gminy  Pan Andrzej Trojak poinformował, że Wicemarszałek Województwa 

Lubelskiego zwrócił się z prośbą o  uzgodnienie projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Lubelskiego w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu „Pradolina Wieprza” Uzgodnienia można 

dokonać w ciągu miesiąca od dnia doręczenia projektu uchwały. Został przygotowany projekt 

uchwały jeśli Rada nie ma uwag w powyższej sprawie uchwała zostanie podjęta.  

Radna Pani Renata Żeleźnik uważa, że Rada winna wstrzymać się z podjęciem uchwały ze względu  

na to, że w Obszarze Chronionego Krajobrazu „Pradolina Wieprza”zostaną wprowadzone pewne  

ograniczenia  między innymi związane z wycinka drzew . 

Pani mecenas poinformowała, że jeśli Rada nie zajmie stanowiska, to brak przedstawienia 

stanowiska w terminie miesiąca będzie uważane za uzgodnienie projektu chwały Sejmiku 

Województwa Lubelskiego. Rada Gminy  zdecydowała nie podejmować uchwały.  

 

Ad. pkt. 14. Sprawozdanie  z realizacji programu współpracy Gminy Michów z organizacjami 

pozarządowymi. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że  sprawozdanie z realizacji programu współpracy 

Gminy Michów z organizacjami pozarządowymi wszyscy radni otrzymali z materiałami na sesję. 

Zapytał, czy są zapytania lub uwagi do sprawozdania. Do sprawozdania uwag nie wniesiono.  

Rada w głosowaniu jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy 

Michów z organizacjami pozarządowymi. 

 

 

Ad pkt. 15. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej  



Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Ocena Zasobów Pomocy Społecznej była 

omawiana na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała ten dokument. Rada w głosowaniu jednogłośnie przyjęła Ocenę Zasobów 

Pomocy Społecznej. 

  

Ad. pkt. 16 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedzi na pytania i interpelacje udzielane były na bieżąco. 

 

Ad. pkt. 17. Wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Gminy zapoznał z pismami, które wpłynęły do Rady : 

1 . Pan Sławomir Grzesiak zwrócił się prośbą o sprzedaż działki gminnej w Trzcińcu 

2. Pan Nankiewicz Artur zwrócił się z prośbą o zakup działki położonej w Miastkówku, 

 Rada zdecydowała, aby Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska obejrzała te działki i wyraziła 

opinie w tej sprawie.    

3.Pan Jan Reszke wystąpił z propozycją sprzedaży dziaki położonej w obrębie wsi Rawa za kwotę 

5600 zł 

Pan Roman Adamczyk poinformował, że na wymienionej nieruchomości jest mogiła rodziny 

żydowskiej. Należy upamiętnić to miejsce. Rada zdecydowała, że komisja Rolnictwa Leśnictwa i   

Ochrony Środowiska obejrzy tą nieruchomość  wówczas Rada podejmie decyzję. 

 

Ad.pkt.18. Zamknięcie Obrad      

 

Wobec wyczerpania porządku obrad  Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Trojak zamknął  

XXVIII sesję Rady Gminy. Sesja zakończyła się o godz. 15,25 

 

 

Protokołowała                                                                  Przewodniczący Rady Gminy 

                                                      

Teresa Ochnio                                                                            Andrzej Trojak 
 

 
 


